
 
 
“Kunnen we wat verder van de weg gaan staan?” 
 
Deze  week  bracht  wethouder  Lilian  Peters  (Klimaat  en  Openbare  Ruimte)  samen  met  haar 
ambtenaren Jesse Kaandorp (Projectleider Openbare Ruimte) en Amber Schipper (Verkeerskundige) 
een werkbezoek aan Zijdewind. Een verslag.  
 
De  aanpak  van  de  verkeersoverlast  en 
verkeersonveiligheid  staat  op  de  agenda. 
Goede wisselwerking  tussen de bewoners  en 
de gemeente heeft reeds tot een steeds meer 
gezámenlijk  schetsontwerp  voor  verbetering 
geleid,  dat  in  vergaande  mate  is  uitgewerkt. 
Voorafgaand aan de besluitvorming erover wil 
de wethouder graag bewoners spreken en zelf 
zien en ervaren wat het probleem nou eigenlijk 
is.   
 

 
Zo’n  20  dorpsbewoners  van  jong  tot  oud 
verzamelen  zich  vlakbij  de  rotonde  om  de 
wethouder hartelijk  te ontvangen met koffie, 
thee en versgebakken cake.                                
 

Na  een  korte  aftrap  zoekt de wethouder het 
gesprek meteen op. Irma Wit: “Ik kon uitleggen 
hoe gevaarlijk het is om bij ons van het pad af 
te  rijden  door  de  enorme  snelheid waarmee 
auto’s over de spoorwegovergang het dorp  in 
denderen en laten zien dat de grastegels langs 
de  weg  voor  veel  overlast  zorgen.”  Yvon 
Boerdijk en Heather Hogaboam: “Wij hebben 
aangegeven  hoeveel  trillingen  we  hebben  in 
huis door de Zandweg zoals die nu  is met het 
zware verkeer dat erover rijdt.”   
 

 
Zo  buigt  de  wethouder  zich  ook  met  de 
garagehouders  Kramer  en  de  omwonenden 
over het schetsontwerp rond de vraag hoe de 



uitrit van en naar de benzinepomp goed samen 
kan gaan met de nu ingeplande 
veiligheidsmaatregelen  rondom  de  rotonde 
zoals fiets‐ en zebrapaden. 
 
Heather  Hogaboam,  Yvon  Boerdijk  en  Kim 
Wijnker  hebben  hun  nog  jonge  kinderen 
meegenomen. Die gaan dagelijks op pad naar 
vriendjes,  opa  en  oma,  school,  zwembad  ’t 
Petje  en/of  speeltuin. De wethouder begrijpt 
de zorg van deze moeders over de onveiligheid 
goed.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Iedereen  is het  erover  eens: de  herinrichting 
van de rotonde en de Zandweg zijn hard nodig 
om de veiligheid te verhogen en de overlast te 

verlagen.  Het  schetsontwerp  heeft  veel 
draagvlak.                                                                        
 
Ad  Ruiter  van  de  Dorpsraad,  en  de 
buurvrouwen Tiny Dekker en Riet Groen‐Bruin 
vragen  in  het  gesprek  met  de  wethouder 
aandacht  voor  de  groenvoorziening  en  ‘het 
zitje’ bij de rotonde. Ad: “Als je ons dorp inrijdt 
en  de  openbare  weg  is  op  een  verzorgde 
manier  omzoomd  met  bloembakken  en 
groenstroken, zul je eerder geneigd zijn even je 
gas in te houden. Je denkt: hier wordt geleefd, 
wie kom ik tegen?”   
 
Na de koffie   verplaatst de groep zich naar de 
rotonde  zelf.  Wethouder  Peters  krijgt  uitleg 
over de verkeersstromen en de onduidelijke en 
gevaarlijke  verkeerssituatie  voor  met  name 
fietsers  en  voetgangers.  Het  is,  zoals 
gewoonlijk,  druk. Schoolgaande jeugd, auto’s, 
vrachtwagens, tractors, alles moet langs en om 
elkaar  heen.  We  kunnen  elkaar  moeilijk 
verstaan  door  het  lawaai.  Al  na  een  paar 
minuten vraagt de wethouder of ze wat verder 
bij de rotonde weg mag staan: “Ik vind het eng, 
het voelt hier echt niet oké.”   
 
De cirkel is rond: de wethouder staat precies op 
de plek waar iedere dag de kinderen, ouderen 
en schoolgaande  jeugd zich moeten opstellen 
om over te kunnen steken. 
 
 
 

 
 

 


